



## Laads

Typennummer 4336

### 4-Achsiger Güterwagen aus zwei gekuppelten 2-achsigen Flachwagen

Der Güterwagen der Type Laads besitzt einen Holzboden, 12 Seiten- und 2 Stirnklappen und er ist außerdem mit 10 Gleitungen und 4 Stirnrungen je Wagenteil ausgestattet. Eine Wageneinheit besteht aus zwei 2-achsigen Güterwagen. Der Güterwagen ist geeignet für den Transport von Fahrzeugen, Maschinen und ähnlichem.

#### Technische Daten\*

Eigengewicht	25.500 kg
Länge über Puffer	27.720 mm
Ladelänge	2 x 12.500 mm
Ladebreite	2.750 mm
Ladefläche	34.600 mm <sup>2</sup>
Ladehöhe	440 mm

#### Streckenklasse

	A	B	C	
s	38,0	46,0	54,0	**

\* Die Zahlen in diesem technischen Datenblatt sind Richtwerte. Leichte Abweichungen sind möglich. Genaue Angaben sind der jeweiligen Wagenanschrift zu entnehmen.

# Laads



## Laads

Type number 4336

4-axle goods wagon consisting of two coupled 2-axle flat wagons

The goods wagon of the type Laads is equipped with a wooden floor, 12 lateral and 2 front flaps and furthermore with 10 sliding stanchions and 4 front stanchions on every part of the wagon. A wagon unit consists of two 2-axle goods wagons. The goods wagon is suitable for transporting vehicles, machinery and the like.

### Technical data\*

Own weight	25.500 kg
Length over buffers	27.720 mm
Loading length	2 x 12.500 mm
Loading width	2.750 mm
Loading area	34.600 mm <sup>2</sup>
Loading height side panel	440 mm

### Line section class

	A	B	C	
s	38,0	46,0	54,0	**

\* The figures in this technical datasheet are guidance values. Minor deviations are possible. For more detailed information, refer to the respective wagon specifications.